
Komunikat nr 3/2014 z posiedzenia Rady PFO w dniu 22 czerwca 2014 r.

W dniu 22 czerwca w siedzibie PFO w Katowicach przy ul. Gen. Hallera 28 odbyło się
trzecie w tym roku posiedzenie Rady Federacji (RF).
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady:
1) Michał Horzela – prezydent PFO,
2) Mariusz Herich – wiceprezydent ds. organizacyjnych,
3) Artur Kupczak – skarbnik,
4) Henryk Chojnacki – sekretarz,
oraz goście:
1) Marek Żyłkowski – przewodniczący KKW,
2) Łukasz Wejman – sekretarz KKW.
Obradom posiedzenia przewodniczył Prezydent RF. Posiedzenie przebiegało zgodnie z
porządkiem przez niego przedstawionym.

      

W trakcie posiedzenia RF miedzy innymi:
1. Omówiono kwestie związane z organizacja OMP. Wśród rozpatrywanych propozycji miejsca
pod dalsza rozwagę będą brane takie miasta jak: Bytom, Siemianowice Śląskie, Czeladź.
Skupiono się na segmentacji kosztów: sala, catering, hotele, regały, transport, sędziowie,
medale, puchary, koszt pracy ludzkiej, paczki dla dzieci biorące udział w konkursach jak w
latach minionych oraz przychodów: firma cateringowa, opłaty kolekcyjne, sieci spożywcze
(paczki dla dzieci), producenci spożywczy związani z szeroko rozumiana ornitologią, giełda,
katalogi, wpływy od sponsorów.
Rozmowy z przedstawicielami potencjalnych miejsc organizacji są w fazie zaawansowanej, z
tym, że koszty wynajęcia sali jak na obecne rozeznanie są zbyt duże.
2. Sekretarz KWW zwrócił się z prośbą o udostepnienie informacji o miejscu zamieszkania
hodowców (z rejestru CIH) celem stworzenia „mapy zagęszczenia hodowców”. Sprawa będzie
rozpatrzona pod katem technicznym i wróci pod obrady.
3. Prezydent zapytał członków RF w sprawie opinii co do zakupu książki „Fundacje i
Stowarzyszenia” zawierającej kompendium wiedzy na tematy związane z szeroko rozumianym
prowadzeniem Stowarzyszeń. Na razie książka nie będzie zakupiona.
4. Prezydent, na wniosek wiceprezydenta Hericha przedstawił zebranym sprawę p. Dariusza
Jagielskiego, który zwrócił się do RF o zwrot środków poniesionych przez niego w latach
2009-2010 na sprawy związane z „wyprostowaniem zawiłości panującychw Federacji” podczas
sprawowania zarządu przez przewodniczącego KKW – tzw. Zarząd komisaryczny. Prezydent w
rozmowie z p. Jagielskim poinformował go, że jego sprawa – na jego wniosek – może zając się
WZD podczas zebrania marcowego w 2015 roku.
5. Omawiano propozycje zorganizowania seminarium dla hodowców z dziedziny ornitologii.
Sprawa w toku.
6. Prezydent poinformował, że w najbliższych dniach skieruje do OTOP Salamandra pytanie w
związku z zaangażowaniem PFO w proces dążący do zmiany ustawy w sprawie CITES.
7. Omówiono plan budowy strategii marketingowej oraz PR dla Federacji na najbliższy rok.
8. Podjęto uchwałę w sprawie delegowania członków Rady Federacji do zgromadzenia
członków PFO Sp. z o.o. Członkami delegowanymi zostali pp. Kupczak, Herich i Chojnacki.
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Na tym posiedzenie zakończono.
Rada PFO
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